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POST-THYROIDECTOMY CALCIUM LEVEL WITH SPECIAL EMPHASIS ON THE EFFECT OF LIGATION OF THE INFERIOR THYROID ARTERY
دراسة مستوى الكالسيوم بالدم عقب عملية إستئصال الغدة الدرقية مع التأكيد على تأثير ربط الشريان الدرقى السفلى
ALTERNATIVES IN  MANAGEMENT OF SPLENIC TRAUMA
البدائل المستخدمة فى علاج اصابات الطحال

--------
MODIFIED WIDE BASE DIAMOND FLAP ANOPLASTY AND ANORECTAL MANOMETRIC STUDY AND THEIR IMPACT ON THE OUTCOME OF MANAGEMENT OF CICATRICIAL ANAL STENOSIS.
التوسيع الشرجى برقعة معينة الشكل ذات قاعدة واسعة معدلة مع إستخدام الدراسة المانوميترية للشرج والمستقيم ومدى تأثيرهما على نتائج علاج الضيق الشرجى المتليف.

The Medical Journal of Cairo University Vol. (71), No. (3) 2003
- BILIARY DYSKINESIA; ROLE OF TC99M HIDA SCAN, RESULTS OF THERAPEUTIC INTERVENTIONS AND ITS CORRELATION WITH GALLBLADDER HISTOLOGICAL FINDINGS.

الخلل الحركى المرارى– دور مسح الهيدا المعنونة على التكنيشيام – ونتائج التدلاخلات العلاجية وعلاقتها بالتركيبات النسيجية للمرارة.

J. of Egyptian Society of Radiology and Nuclear Medicine, Vol.(32), No.(2), 2003
- LYMPHATIC MAPPING AND TOUCH IMPRINT CYTOLOGICAL EXAMINATION OF SENTINAL LYMPH NODE IN BREAST CANCER WITH CLINICALLY NEGATIVE AXILLA.
إظهار الخريطة الليمفاوية للثدي مع الفحص الخلوي للغدد  الليمفاوية  الحارسة في حالة عدم وجود غدد ليمفاوية ابطية محسوسة  مع سرطان الثدي.
Assiut Med. J. Vol.(26), No.(4), 2002
- USE OF AUTOLOGOUS VEIN GRAFT IN RECONSTRUCTION OF COMMON BILE DUCT DEFECT. AN EXPERIMENTAL STUDY.

- استخدام رقعة من وريد ذاتي لاعادة بناء جزء مفقود من القناة المرارية- دراسة تجريبية.
The Medical Journal of Cairo University Vol. (71), No. (2) 2003
- ROLE OF MR CHOLANGIOPANCREATOGRAPHY IN BILIARY OBSTRUCTION- A CLINICO-RADIOLOGIC AND OPERATIVE STUDY.
- دورالفحص بالرنين المغناطيسي على القنوات المرارية والبنكرياسية فى الانسداد المرارى-دراسة إكلينيكية وبالأشعة وجراحية.
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- FUNCTIONAL PREPERITONEAL MESH REPAIR OF INGUINOSCROTAL INDIRECT HERNIA THROUGH INGUINAL APPROACH.
- التصليح الوظيفى للفتق الإربى الغير مباشر والممتد إلى كيس الصفن  بوضع شبكة أمام الغشاء البروتونى خلال القناة الإربية.
Assiut Med. J. Vol.(26), No.(3), 2002

- LAPAROSCOPIC MANAGEMENT OF POST APPENDECTOMY RIGHT ILIAC FOSSA PAIN.
- استخدام منظار البطن الجراحى فى معالجة الالام التى تحدث بالمنطقة الحرقفية اليمنى بالبطن بعد عملية استئصال الزائدة الدودية.

Assiut Med. J. Vol.(27), No.(1), 2003
LOCAL TUMOR CONTROL AND COSMETIC OUTCOME IN BREAST CANCER AFTER IMMEDIATE RECONSTRUCTION USING T.R.A.M. FLAP AND ADJUVANT THERAPY.

دراسه لتقييم السيطره الموضعيه والتجميل فى سرطان الثدى بعد الإستعاضه الفوريه بإستخدام شريحه عضليه جلديه من العضله البطنيه المستعرضه مع العلاج الإشعاعى و الكيميائى المصاحب
Egyptian J of Plastic and Recastcutive Surgery Vol.(27), No.(1), 2003
-  ALUE OF CONTRAST-ENHANCED HELICAL CT IN DIAGNOSIS AND PREDICTION OF RESECTABILITY OF PANCREATIC NEOPLASMS PRE-AND INTRA-OPERATIVE COMPARATIVE STUDY
قيمة الأشعة المقطعية الحلزونية باستخدام الوسيط المعتم فى تشخيص وتحديد إمكانية إستئصال  أورام البنكرياس -  دراسة مقارنة قبل و أثناء إجراء الجراحه

The Medical Journal of Cairo University Vol. (75), No. (4), December,  2007

- COIL EMBOLIZATION OF SPLENIC ARTERY AS AN ADJUNCTIVE THERAPEUTIC TECHNIQUE BEFORE SPLENECTOMY IN PATIENTS WITH MASSIVE SPLENOMEGALY AND SECONDARY HYPERSPLENISM 
صم الشريان الطحالى بالحلزونات كوسيلة علاجية مساعدة قبل عملية إستئصال الطحال  ً فى حالات تضخم الطحال   الشديد المصاحب بزيادة فى نشاطه
The Medical Journal of Cairo University Vol. (75), No. (2), (Suppl. II) June 2007
- PRIMARY CLOSURE OF FISTULECTOMY WOUND WITH ISLAND ADVANCEMENT FLAP IN MANAGEMENT OF LOW PERI-ANAL FISTULA: A NEW TECHNIQUE FOR RAPID HEALING.

القفل الأولى للجرح الناتج عن إستئصال الناسور الشرجى بأستخدام رقعة جزيريه ممتده  فى علاج الناسور الشرجى المنخفض – طريقة جديده لسرعة الإلتآم
The Medical Journal of Cairo University Vol. (74), No. (4) December 2006
- TAILORED LATERAL INTERNAL SPHINCTEROTOMY IN MANAGEMENT OF CHRONIC ANAL FISSURE WITH HYPERTONIC INTERNAL ANAL SPHINCTER. A MODIFIED MINIMAL INVASIVE TECHNIQUE AND ITS CLINICAL AND MANOMETRIC OUTCOME
الشق المفصل بالمقاس لعضلة الشرج  الداخلية  فى علاج الشرخ الشرجى المزمن المصحوب بزيادة فى ضغط هذه العضلة – طريقة معدلة وبسيطة مع متابعة نتائجها الإكلينيكية  ومدى تأثيرها على ضغط الشرج
The  Egyptian  Journal of  Surgery  Vol. (27), No. (2),April, 2008
-  FFICACY OF PRE-OPERATIVE CHEMOTHERAPY AND SEQUENTIAL RADIATION THERAPY IN IRRESECTABLE RECTAL CARCINOMA

فاعلية العلاج الكيميائى والإشعاعى المتتالى قبل الجراحه فى أورام المستقيم  الغير قابلة للإستئصال

The Medical Journal of Cairo University Vol. (74), No. (4) December,  2006

- MANAGEMENT OF THIRTEEN CASES OF PANCREATIC PSEUDOCYSTS WITH DIFFERENT MODALITIES
علاج ثلاثة عشر حالة من أكياس البنكرياس الزائفة بطرق مختلفة
The Medical Journal of Cairo University Vol. (72), No. (2), (Suppl.) June 2004
- COMPARATIVE STUDY BETWEEN PANCREATICO-GASTROSTOMY AND PANCREATICO-JEJUNOSTOMY IN WHIPPLE'S RESECTION OPERATION IN ASSIUT
دراسة مقارنة توصيل البنكرياس بالمعدة وتوصيله بالمعى الصائم فى عملية وبل لإستئصال البنكرياس فى أسيوط

The Medical Journal of Cairo University Vol. (76), No. (2), (Suppl. III) June 2008
- A COMPARISON OF LAPAROSCOPIC AND OPEN CHOLECYSTECTOMY IN PATIENTS WITH LIVER CIRRHOSIS.
مقارنة بين استئصال المرارة بالمنظار واستئصال المرارة بالفتح الجراحى فى مرضى تليف الكبد
Assiut Med. J. Vol. (32), No. (2),(Suppl.)  May  2008

- PERIANAL SUBMUCOSAL ETHANOLAMINE OLEATE INJECTION ASSISTED ABDOMINAL SUTURE RECTOPEXY: A NEW TECHNIQUE FOR TREATMENT OF RECTAL PROLAPSE IN ADULTS

حقن الميثانول آمين أوليات تحت الغشاء المخاطى للمستقيم من حول الشرج ومساندته لتثبيت المستقيم بغرز من خلال البطن – طريقة جديدة لعلاج السقوط الشرجى فى البالغين.
The Medical Journal of Cairo University Vol. (72), No. (1), (Suppl.) March,  2004
- COMPARISON BETWEEN MODIFIED RIVES PROCEDURE AND BILAYER MESH REPAIR IN MANAGEMENT OF LARGE INGUINOSCROTAL HERNIA AND THEIR EFFECT ON TESTICULAR VOLUME AND PERFUSION.

مقارنة بين طريقة ريفس المعدلة و الرتق بواسطة شبكة على طبقتين في علاج الفتق الإربي الصفني الكبير و مدى تأثيرهما على حجم الخصية ودمويتها.

Assiut  Med. J. Vol. (33), No. (2),  May 2009

- MANAGEMENT OF POST-CHOLECYSTECTOMY BILE DUCT INJURIES: 10 YEARS' EXPERIENCE IN A TERTIARY HEALTH CARE CENTER.

علاج أصابات القنوات المرارية بعد استئصال المرارة: خبرة 10 سنوات في مركز للرعاية الصحية  من المستوى الثالث
Assiut Med. J. Vol. (33), No. (3), September  2009

- ASSOCIATION OF DIFFERENT HLA-DRB1 ALLELES WITH BASAL CELL CARCINOMA. A CLINICO-IMMUNOGENIC STUDY WITH SPECIAL EMPHASIS ON SKIN TYPE. 

إرتباط اليلأت هالة -  درب 1  المختلفة بسرطان  الخلايا القاعدية : دراسة إكلينيكية و مناعية جينية مع أهتمام خاص بنوع البشرة
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